
 

 

 

 

To whom it may concern  

Date: 26.01.2023 

 

Information letter 

We, Yancheng Huida Medical Instruments Co., Ltd. is a manufacturer of Swabs with 
tube included, Amies gel with charcoal. 

Hereby inform you that in order to create the necessary conditions and comply with the 
shelf life of the biomaterial during transportation, "alginic acid" (algae) is added to the tube, 
which can cause the appearance of yellow sediment at the bottom of the tube. 

Uneven distribution of Amies gel with charcoal in the tube and sediment on the bottom (yellow-
orange color) is not a defect. The volume of Amies gel with charcoal is within the norm. 

In the production of these medical products all parameters and proportions are observed in 
strict accordance with the required standards. A reduced concentration of coal can lead to a 
lighter staining of the Amies transport gel. 

Tubes (transport tampons, Amies with charcoal, plastic stick + viscose head, tampon length: 
150mm, polypropylene tubes, diameter 13x150mm) are suitable for use. 

The color of the gel and the alginic acid precipitate (algae) do not affect the result and correct 
indicators when used and retains up to 90% of live bacteria for 72 hours. 

The test tubes are suitable for use without distorting the results! 

 

 
 

           26.01.2023           ________________________________________ 
 
                                                                     Seal here                              (Signatory) 

 

 

Всем заинтересованным лицам  

26.01.2023 г.  

 

Информационное письмо 

Наша компания "Янченг Хуида Медикал Инструментс Ко., Лтд.», Китай, является 
производителем пробирки с гелем Amies с углем, с тампоном. 

Настоящим заявлением сообщаем о том, что для создания нужных условий и 
соблюдения срока хранения биоматериала при транспортировке, в пробирку добавляется  



 
 
 
 
 

«альгиновая кислота» (водоросли), которая может вызывать появление желтого осадка 
на дне пробирки. 

Неравномерное распределение геля Amies с углем в пробирке и осадок на 
дне (желто-оранжевого цвета) не является дефектом. Объем геля Amies с углем в 
пределах нормы. 

При производстве данных медицинских изделий все параметры и пропорции 
соблюдены в строгом соответствии с требуемыми нормами. Уменьшенная концентрация 
угля может привести к более светлому окрашиванию транспортного геля Amies. 

Пробирки (транспортные тампоны, Amies с углем, пластиковая палочка + 
вискозная головка, длина тампона: 150мм, пробирки из полипропилена, диаметр 
13х150мм) пригодны для использования.   

Цвет геля и осадок альгиновой кислоты (водоросли) не влияют на результат и 
правильные показатели при использовании и сохраняет до 90% живых бактерий в 
течение 72 часов. 

Пробирки пригодны для использования без искажения результатов! 
 

 

 

 

 

           26.01.2023 г.   __________________________________________ 

                                                                       М.П.                             (Подпись) 
 


